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REUNIÓ PROJECTE UNIFORMITAT CME 
 
 

Ahir, en seu de la DGP, presentem la nostra proposta sobre la 
uniformitat, feta conjuntament amb la casa de material policial 
SATARA, la qual consisteix en fer un polo i una camisa del mateix 
material. El polo per les unitats operatives (de carrer) i la camisa 
pels comandaments que fan tasques de representació, i així l’únic que 
ens diferencia serien els botons de més que portaria la camisa. 
 
Recullen aquesta proposta, tot i que deixen entendre que per a ells 
(prefectura i DGP) el debat entre polo i camisa ja està superat. Que 
s’han decantat cap a la camisa, tot i saber que els efectius d’USC 
que fan tasques operatives volen polo. 
 
Així mateix, hem tornat a demanar que la gorra amb la nova 
uniformitat hauria de ser la gorra tipus “beisbol” i no la de plat que 
se’ns va presentar el dia de la presentació del nou projecte (“Mario 
Bros”). La resposta ha estat taxativa: NO, un altre exemple de la 
gran voluntat d’escoltar al col·lectiu,... 
 
Per a finalitzar hem parlat d’altres temes de menys importància, com 

les butxaques dels pantalons, els colors dels botons,... i resulta que és aquí on hem 
trobat la “casa” més disposada a escoltar, fins i tot a fer algun canvi. 
 
El què realment és cert és que el material i la majoria de peces de la nova uniformitat 
veiem que hi ha una gran feina al darrera, i sempre que hem tingut la oportunitat així 
els hi hem fet arribar les nostres felicitacions, però ens temem que per culpa 
d’aquestes petites discrepàncies entre la gent del carrer i els que fan el projecte 
no hi haurà una bona entesa en general i la “tropa” no estarà l’orgullosa que 
hauria d’estar amb la seva nova uniformitat. 
  
USPAC demanem que deixin opinar els implicats en aquest canvi d’uniformitat si els 
agrada o no, què prefereixen de gorra, si portar polo o camisa,... així fer que la gent 
es senti més seu aquest projecte, ja que al cap i a la fi ens implica a la majoria de 
gent del CME. Hem de recordar que les USC som la gran part del Cos de Mossos 
d’Esquadra. Què millor que aplicar, això que tant fan gala el nostre Govern de la 
Generalitat, de “deixar parlar al poble” mitjançant un referèndum i donar veu als 
membres que hem de portar aquesta nova uniformitat? I per suposat acceptar 
el resultat! No entenem perquè no prediquen amb l’exemple!! 
 
Des del nostre sindicat no demanem res perquè si, nosaltres només som la veu 
de la gent del carrer, de la gent que dia rere dia, amb les visites que fem, a les 
comissaries d’arreu del territori ens traslladen les seves inquietuds i les seves 
preferències alhora d’opinar de la nova uniformitat del CME, i d’aquestes reclamacions 
les plasmem en les nostres reivindicacions. 
 

ESCOLTEU AL COL·LECTIU, I DEIXEU LES IMPOSICIONS PER A ALTRES 
RÈGIMS TOTALITARIS, FEU GALA I “ESCOLTEU AL POBLE” 


